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“Εμείς οι μουσικοί θεωρούμεθα και είμεθα προνομιούχα όντα, γιατί ασχολούμεθα με την
Αρμονία. Δηλαδή τον τελικό σκοπό και το μέγιστο ιδανικό της φυσικής και κοινωνικής ζωής.
Όμως, αν κρίνω από τον εαυτό μου, μονάχα στην τελευταία πενταετία συνειδητοποίησα ότι
ο τελειότερος οργανισμός από όσους εγνώρισα, ακόμα τελειότερος και από τη Μουσική,
είναι ο Άνθρωπος. Και ο ανθρώπινος οργανισμός, για να λειτουργήσει ομαλά χρειάζεται
πάνω απ' όλα απόλυτη ισορροπία. 

  

Όμως: 

  

Από καιρό η δυσαρμονία και η κακοφωνία κερδίζουν συνεχώς έδαφος και μπορούμε να
πούμε ότι σήμερα η κατάσταση αυτή έφτασε στο αποκορύφωμά της. Νομίζω ότι έχουμε
φτάσει στο σημείο ΜΗΔΕΝ, που από κει και πέρα η κοινωνική δυσαρμονία γίνεται
Βροντή-Κρότος-Σεισμός”.

  

Δήλωση του Μίκη Θεοδωράκη με την ευκαιρία της συναυλίας που τιμά τα 85α γενέθλιά του.
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